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Circular No  :36/ AY 2020-2021 
Subject: 49th National Day virtual celebrations 

 
 

Dear Parents,  

Ajyal Al Falah is committed to providing and maintaining a safe and healthy place of work and 

study where staff and students are confident that their health, safety and welfare are of the 

utmost importance at all times.  

Therefore, for the 49th National Day celebrations this year, we are committed to providing a 

more virtual, safe and healthy environment where our Senior Leadership Team, Heads of 

Departments, and Grade Coordinators are fully aware of their responsibilities for health and 

safety during National Day activities and ensuring effective risk control and monitoring of 

health and safety performance during COVID-19. 

National Day Celebration dates:  

We aim to celebrate National Day on Thursday, November 26th, 2020, for all Full Distance 

Learners, and the B-group students of the alternative week study model. Another celebration 

will take place on Sunday, November 29th, 2020, for the A group students of the alterative 

study week model.  

Teaching will continue on Monday, November 30th, 2020, for the students on the alternative 

week model.   

National Day celebrations will start on December 1st that will include Commemoration Day 

and will continue until December 3rd, 2020 as per the announcement from the government.  

On December 6th to December 10th 2020, all students will study from home and will receive 

online study tasks and recorded teaching material and Loom videos as per Circular No: 35.    

Dress code and Arabic traditions on National Day  

Students may wear their traditional dress to school on Thursday, November 26th and Sunday, 

November 29th, while students studying through full Distance Learning, may post and share 

videos of their National Day activities at home with their teachers on Thursday, November 

26th, 2020.  

Students on the alternative week study model may bring their traditional packed lunch to 

school, but will not be allowed to share any food with their friends or teachers. Parent are 

not allowed to send any gifts to school. 

 

 

 

http://www.ajyalfalah.sch.ae/
http://www.ajyalfalah.sch.ae/


 
 
 

 

+971 2 203 4500 / +971 2 2034501 www.ajyalfalah.sch.ae ajyalalfalah P. O. Box: 38222, New Al Falah City 

A Member of Bin Omeir Educational LLC 

 

 

National Day activities and video recording  

The Arabic and English teaching staff prepared exciting games, group and individual activities, 

presentations poetry, Yola and traditional dance for the students that will take place in their 

classrooms and their section pods within the COVID-19 safety regulation of social distancing 

and the wearing of masks.   

Students will not be allowed to share any classrooms or play areas with other grades or groups 

and will remain in their grade section bubble to limit the spread of the COVID-19 virus.  

A video recording will showcase our students and their activities within the classrooms and 

pods. We trust that our parents will appreciate the digital form of the 49th National Day 

celebrations that will be posted on the school’s website and Instagram.   

All staff are aware that they have statutory duties to take reasonable care for their safety and 

the safety of our students who may be affected by their actions, and know that they must 

cooperate with the government’s regulations on Health and Safety during the National Day 

celebrations.  

May this extraordinary 49th National Day be a memorable occasion within the households of 

all Ajyal Al Falah’s families.  

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Yours sincerely,  

Antoinette Brown  
Principal Director  
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 2020نوفمبر  25التاريخ: 

 2021- 2020العام الأكاديمي  / 36: تعميم رقم

اسع  اليوم الوطني فعاليات :الموضوع
ّ
 الافتراض ي والأربعينالت

 

ناء  ااالألكرلأم:أولياء الأمور اا ء ااااااااااااا ااالكماولامولا نتقامماأار رالألها ةامااأاءلريامالألرلتّالألتاا وإواء لأنااءالأبيبةبا ااااولأم برين،لألإواء لأ الألرريياا الأّتا

ءابرم:،،،،  نارماأءموناولأموءناأوا

 ااا و ال أاءاوورنىياءان  اأناأؤكمالكماأناصاااي اواا سااافيامداوم  ااا األيءحالألى تافييانرئي اأةس اوم  اااي اموا او ااا ي  ،اوأو ا

افييا أساأولريءناء.

ااحتفالات اليوم الوطني التاسع والأربعين لهذا العام،لذلكاتر  ائرقالألقيء ااو ؤ ء الألإ لأ لأ اوونسق الألصىرفافيياأنانكرنا

لا تىءحاأءليرماالأئت لأضاااااااااي ،اموا اوصااااااااايي اأكر .ا ياالناءافييا  لأن اتءو  اأ سااااااااا وليءناءان ء الأل اااااااااي اولألسااااااااا و ا  حاأ  ااااااااا  الأ

ا.19لألرلتّاوض ءنالألتةكمالألىرءحامدالألمخءلرا  حالءئة اترئيم

 :مواعيد الاحتفال باليوم الوطني 

علم عن بعد باليوم الوطنياا ااااااااااااارفانةتى 
ّ
فب الرل اك سا وماويةسااااااااااااا الموحاا2020نوفمبر  26يوم الخميس   مع طلبة الت

 ّافبا ا نءاااالأبيصاااااااااااىالأّرتء افيياأنانكرنالأ تىءلا نمافامابرماونا  حائيمنرتء اووساااااااااااءأقء اونة ي ا لأأ 
ا
لبرضالألصااااااااااار الأل

ولا اوأماااالأم  ااااااااااااا ا امدالفاملأ اونصااااااااااااا يماأ اء اء اأاءلإضااااااااااااااءئا البرضااال أااءافنائر هنما ناذلأالأليرم وكتاءأا افباء لأ ا ناسا الرئةدالألاما

ا.االألإوء لأ 

كاااذلاااكا لأ ااا ا،ااا2020نوفمبر  26الخميس نرماا "ب"الأّترلألااامونامدالأّااام  اااااااااااااااا  ونالألمج رفااا اطلاب التعليم الهجيناك اااءانةتىااا 

وتّالأّرتءاائصاااااااااااارلةمالألما لأ اااااااااااايا ا ونال ءو ان  رء   29يوم الأحدا الةذلأالأليرمافيياأنا ريمالأمورويةساااااااااااا الموحالأبيصااااااااااااىالأل ا

ا مدالأّم   اك ءائر اءاو الألمج رف ا)ب.،ال  بالألمج رف ا"أا"ا2020نوفمبر 

.الأليرماونل  بالألمج رف ا"أ"امدالأّم   ا ياايرتب اتذلأاا2020نرئ ب اا30 ةست رالألتم يدانرمالألاثايناا اّ ااأنءمالألمولأما  م

اونانرمالااامولااا الألإواااء لأ الألررييااا الأّتةااامااا94ولأليرمالألرلتّالأحاوم الشهههههههههههههيههدبيااااف  ااا الألا تىاااءحاأااام اائقااامانقر ااانر الف وكمك اااءااا

لأم ماااالاننانرماالألمولأماأونا،افيياأنايساااااااترن ا2020 يسااااااا ب ااا3الأّرلأئقانرمالأبخ ةدا  ىاوساااااااء اا2020ديسهههههههمبر   1لأّرلأئقا لألث ثء 

ىالألصا اااالأم ي اونالألىص الأموحافنابرمابج ي لأم برعاااااو يكرناتذلأاا،2020 يس ب ااا6لأّرلأئقا وض او  ا ل بالأّم   اونالألرا

الألرءشرا.

ا.35وئقًءال تر يما  ما لروم و ةت قرناوةءما  لأ ي افب الألإنت نتاوورلأ اتر ي ي اوسج  اووقءل ائيمنر 

ا 

 والتقليدي في اليوم الوطني الإماراتي ارتداء الزّي الوطني 

 بالألتر مالأ
ا
ءال ي اانرئ ب ،ا29نرئ ب اولأم اماا26نرمالأبخ ةداالهجينالأ ناملأ الأل ا الألرلتّا  حالألا تىاءلا ن كنال  نامفراأنًاااااااااااااً

ر مافنابرم،ال نًاااااا ءماولألا تىءح مدالأّنزحاو اور  ينماام  اااااا هنمالأّقءو أءليرمالألرلتّاأن ااااااراوو ااااااء ك اوقءل ائيمنرااال بالألتا

ا.2020نرئ ب اا26نرمالأبخ ةدا

أ الرءماو اأصاام ءمنماأواااولكن لن يُسههمل لهم بمشههار ة،  حالألا تىءلا ال ًااء الرءوةمالألتق يم ال يالأّم  اا ن كنال   با  

او الأل  ب.اإرسال أي هدايا إلى المدرسة يمنع ياااور  ينم.انرلراوناأوليء الأمور الألالتزلأماأءل رلأئحاولألترلينء الأبيكروي 
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ا

ا

افعاليات اليوم الوطني الافتراض ي ا

حيث سهتقام  ءماور مّالأل غتينالألرريي اولألإن  يزن اأإفملأ األرءباوأ  اا  ال ءفي اوئر ن اوفروشاشاارراو  صاا الأليرلاال   با

 ض نالائة الألس و اولألتبءفمالألالت ءعد.االأنشطة داخل فصولهم الدراسيةاجميع

 الأم رى،او ااااةبق ات الءل او او  رفت النايُساااا حال   باأ  ااااء ك اأ اونالألىصاااارحالألم لأ ااااي اأواواءلقالأل ر او الألمج رفء

سهههههههجيلات  تلكا.ا ااااااااتررش19ترئيمااولألصاااااااا الأبخءداأ النيماونالأنو ااااااااء ائي وس
ّ
 لأ  الألىصاااااااارحالألم لأ ااااااااي .،ااا والأنشهههههههطة  الت

رلأص الألالت ءعدا.  او ةتما  رتءافيياورلأ  الألتا

ولأل ّا ااةتما  اارتءافيياور  الأّم  اا اااولأّ ااءتمنن، اننتمّاأناناءحالأ تىءلاناءاأءلريمالألرلتّالألتء اا اولأم برينالاجءباأوليء الأمورا

الأفتبءً لأاونالأبخ ةد..اولألاننستغرلأم

ن  افييالأبج ي الأنبءعالأل رلأئحالأبيكروي اب ااااارنالأل اااااي اولألسااااا و ا  حالأ تىءلا الأليرمالألرلتّاونقمنمالألرفءن الأل  و السااااا و ا

 ل أاء.

ا

 

ا

ا

 

 نىً رلأاأقبرحائءئقالألا ت لأم،

 أن رلأنةتاأرلأونا

 ومنراالأّم   ا
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